
Title (en)
Method and device for valve control

Title (de)
Vorrichtung und Verfahren zur Beeinflussung eines Ventils

Title (fr)
Méthode et dispositif pour la commande d'une soupape

Publication
EP 0694693 A1 19960131 (DE)

Application
EP 95890141 A 19950726

Priority
AT 149894 A 19940729

Abstract (en)
The influencing device has a control cylinder (8) acting periodically in the lifting direction of the closer (12). The cylinder is connected periodically
to the pressure fluid via a control unit (5, 16) to pressure or relieve it. The control unit has a control element (16) in one of the fluid lines, which
can accelerate or decelerate the lifting motion of the closer. The control unit may have at least one variable controllable switching element, e.g. a
piezo-valve, with several switch settings. This forms part of the control element, which may also have a displacement piston operating a switch-over
element for the pressure fluid between at least two throttled paths. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Beeinflussung der periodischen Hubbewegung des Schließorganes (12) eines Ventils ist ein in Hubrichtung auf das Schließorgan (12)
einwirkender Steuerzylinder (8) vorgesehen, der über ein Steuerorgan (5, 16) periodisch mit Druckmedium beaufschlagbar und entlastbar ist. Das
Steuerorgan weist zumindest ein in Zu- und/oder Ableitung des Druckmediums eingeschaltetes und dieses bzw. dessen Druckauf- und/oder -abbau
und damit die Hubbewegung des Schließorgans (12) zumindest stufenweise variabel beschleunigendes bzw. verzögernde Steuerelement (16)
auf. Damit kann zum Beispiel auf einfache Weise eine teilweise oder vollständige Zwangssteuerung von Kompressorventilen ermöglicht werden.
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